

Title (en)

RESEALABLE DISPENSING CONTAINER FOR FOLDED TOWELS.

Title (de)

ABSCHLIESSBARER ABGABEBEHÄLTER FÜR GEFALTETE HANDTÜCHER.

Title (fr)

RECIPIENT DE DISTRIBUTION REFERMABLE POUR SERVIETTES PLIEES.

Publication

EP 0134806 A1 19850327 (EN)

Application

EP 84900679 A 19840110

Priority

US 45878283 A 19830118

Abstract (en)

[origin: WO8402896A1] This invention relates to the problem of packaging liquid saturated towels in a dispensing container. Most disposable containers for dispensing disposable folded towels are made of thin paper board and are not suitable for containing the liquids or waxes used to saturate cleaning towels or are not readily resealable. Further the existing packaging is either relatively expensive in material or not convenient to store. To solve these problems a simple and economic disposable container (3) is disclosed for retaining and dispensing treated folded towels (10). The container (3) allows for easy reinsertion of the towels into the container and has an opening which is easily resealably closable. The container (3) is made of a flexible water-impermeable envelope (9) having in its interior space, a movable apertured stiffening plate (11). The dispensing opening of the container (3) is closable by interlocking closure members (7, 8).

Abstract (fr)

La présent invention a trait au problème de l'emballage des serviettes saturées de liquide dans un récipient de distribution. La plupart des récipients jetables pour la distribution de serviettes pliées jetables sont à base de papier fin et ne sont pas appropriés pour contenir les liquides ou cires utilisés pour saturer des serviettes de nettoyage ou ne sont pas aisément refermables. En outre, l'emballage existant est soit relativement cher en ce qui concerne le matériau, soit incommodé pour le stockage. Pour résoudre ces problèmes, on a prévu un récipient jetable (3) simple et économique pour retenir et distribuer les serviettes pliées traitées (10). Ce récipient (3) permet une réinsertion aisée des serviettes dans le récipient et possède une ouverture qui est refermable facilement de manière étanche. Le récipient (3) est formé d'une enveloppe flexible imperméable à l'eau (9) possédant dans son espace intérieur une plaque de renfort (11) mobile et comportant des ouvertures. Il est possible de fermer l'ouverture de distribution du récipient (3) en enclenchant des éléments de fermeture (7, 8).

IPC 1-7

B65H 1/00

IPC 8 full level

B65D 33/25 (2006.01); **B65D 83/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 33/2533 (2013.01); **B65D 83/0847** (2013.01)

Cited by

USD892614S; USD903504S

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8402896 A1 19840802; EP 0134806 A1 19850327; EP 0134806 A4 19870922; JP S60500494 A 19850411

DOCDB simple family (application)

US 8400036 W 19840110; EP 84900679 A 19840110; JP 50067584 A 19840110